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sp.a-fractie 
Graag een gedetailleerd overzicht van de besteding van het Brusselfonds tot nu toe (begrotingsjaar 2020) 
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In artikel SJ0-1SGI2ED-WT meer toelichting bij de “aanpassing aan de werkelijke dossiers van index- en interestgedeelte erfpachtvergoeding Muntpunt, investerings- en 
onderhoudskosten aan gebouwen VO” die zorgen voor een minderuitgave van 395.000 EUR op dit artikel. Welke investerings- of onderhoudskosten verminderden in 
vergelijking met vorig jaar? 
Het ingeschreven bedrag betreft hier steeds de voorziene betalingen en volgt de aanrekening van de uitgevoerde investeringen. 
  Het voorziene bedrag voor de onderhoudskosten aan het Huis vh Nederlands Brussel en Muntpunt blijft hetzelfde; 
 De voorziene betaling op het index- en interestgedeelte van de erfpachtvergoeding van Muntpunt stijgt met 31 keuro; 
 De voorziene betalingen op de investeringen aan het Huis vh Nederlands Brussel en Muntpunt dalen met 426 keuro. In 2020 werd onder meer voor 355 keuro aan facturen 

vereffend van de verbouwingswerken in het Huis van het Nederlands Brussel. Maar waren er ook betalingen naar aanleiding van werken aan de verluchtingsroosters van 
het Grand Cafè van Muntpunt. 

Het ingeschreven bedrag op dit artikel varieert dus jaarlijks in functie van de aanrekening van de investeringen op het VEK (de betaling). 
De 10 miljoen EUR voor het Brusselfonds ihkv het relanceplan lijkt nog niet ingeschreven. Graag toelichting. 
De middelen in het kader van het relanceplan zullen later worden toegevoegd via een herverdeling vanuit het provisie-artikel bij het departement F&B. 
Vlaams Belang-fractie 
Op p. 3 lezen we “We zullen de resultaten hiervan pas kunnen bekendmaken in november, maar uit de eerste tussenresultaten worden participatie en diversiteit alvast 
naar voor geschoven als sleutelbegrippen.” 
Kunt u daar intussen meer uitleg bij geven? Was “diversiteit” nog niet aan de orde gekomen? 
In de huidige subsidiegids wordt het begrip “diversiteit” vooral in het kader van de communicatie en de doelgroepen vermeld. Dit zou moeten verbreden en evolueren naar 
een meer intrinsieke diversiteit en inclusiviteit.  
We wensen dat de subsidielijn “Projecten voor Brussel” onze hoofdstad Brussel in al haar rijkdom vat en weerspiegelt, de polsslag van onze hoofdstad blijft aanvoelen en zo 
relevant en actueel blijft. Ook de verbindende kracht van het Nederlands én het versterken van de band Brussel-Vlaanderen blijven een inherent onderdeel van de subsidiegids 
Op p. 4 lezen we “een toelage aan het begrotingsfonds werking Volwassenenonderwijs om de cursussen NT2 voor Brusselaars kosteloos aan te bieden.” 
In hoeverre is die toelage in 2020 verminderd ten gevolge van de Corona-crisis, want in het volwassenenonderwijs merken we in Vlaanderen een sterke uitval (niet iedereen 
wilde dat online-volgen) en de inschrijvingen voor 2020-2021  zijn sterk achteruitgegaan. Nochtans staat er hetzelfde bedrag ingeschreven voor 2021, nl 633.000€. (p. 25) 
Hoeveel deelnemers hebben hun cursus opgegeven (1) en hoeveel inschrijvingen waren er in september in vgl met het schooljaar voordien (2) ? 
1. Aantal personen die in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest een besluit A1 of besluit A2 hebben gekregen per maand van besluit. 
Er zijn geen cijfers over het aantal deelnemers dat hun cursus hebben ‘opgegeven’. Dat wordt niet genoteerd in KBI connect. Wat wel kan, is vergelijken hoeveel personen er 
in Brussel in een NT2-traject een besluit ‘geslaagd’ of ‘niet geslaagd’ heeft gekregen. Dat staat evenwel los van de periode van inschrijving. 
In maart en april 2020 hebben meer personen een besluit (A1 en A2) ‘niet geslaagd’ gekregen dan vorig jaar in die maanden. Dit kan ook te maken hebben met de 
administratieve afhandeling door de trajectbegeleiders van oudere dossiers een besluit ‘niet geslaagd’. In de maanden mei tot oktober hebben minder personen dan vorig jaar 
‘een besluit’ gekregen. Het lijkt er dus op dat veel mensen hun cursus hebben ‘opgeschort’ eerder dan definitief gestopt. Anders zouden er hogere cijfers ‘niet geslaagd’ zijn. 

MAAND 2019 2020 Totaal 

01 1.899 1.526 3.425 

geslaagd 1.648 1.282 2.930 

niet geslaagd 251 244 495 

02 811 1.229 2.040 
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geslaagd 584 882 1.466 

niet geslaagd 227 347 574 

03 619 803 1.422 

geslaagd 461 334 795 

niet geslaagd 158 469 627 

04 955 925 1.880 

 geslaagd 766 468 1.234 

 niet geslaagd 189 457 646 

05 726 455 1.181 

 geslaagd 576 370 946 

 niet geslaagd 150 85 235 

06 2.341 1.340 3.681 

 geslaagd 2.201 1.277 3.478 

 niet geslaagd 140 63 203 

07 368 203 571 

 geslaagd 124 145 269 

 niet geslaagd 244 58 302 

08 398 287 685 

 geslaagd 227 170 397 

 niet geslaagd 171 117 288 

09 335 291 626 

 geslaagd 99 179 278 

 niet geslaagd 236 112 348 

10 823 669 1.492 

 geslaagd 595 525 1.120 

 niet geslaagd 228 144 372 

2. tabel met het aantal personen die zijn ingeschreven in een NT2-cursus 

Maand 2019 2020   
01 1.314 1.253 -5% 
02 844 761 -10% 
03 634 329 -48% 
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04 585 32 -95% 
05 274 106 -61% 
06 813 287 -65% 
07 763 279 -63% 
08 1.012 765 -24% 
09 1.637 1.134 -31% 
10 866 959 11% 

 

P. 7 “Het Vlaams Brusselfonds wordt ook ingezet voor de relance in deze moeilijke coronatijden. In september 2020 deed ik een oproep rond kleine investeringen zodat 
Vlaams-Brusselse organisaties veilig kunnen heropstarten en waarbij nieuwe intersectorale samenwerkingen verder kunnen uitgebouwd worden. “  
Kunt u daarvan concrete voorbeelden geven? 

 Ter Wende -Espero vzw: amfitheater buiten voor groepsgesprekken, 6 laptops voor online-onderwijs, bureaustoelen voor ontdubbelen werkplekken, plexischermen voor 
refter  

 Wijkgezondheidscentrum De Brug vzw : laptops en informaticamateriaal, telefonienetwerk, meeting systeem voor de installatie van een consultatieruimte voor telefonische 
contacten tussen zorgverstrekkers en patiënten. Infrastructuur en materiaal wordt gedeeld met andere organisaties. 

 Damaged Goods vzw: verbetering infrastructuur van Decoratelier (binnenhal en koer) door aankoop materiaal die covid-proof presentaties mogelijk maakt. Materiaal wordt 
gedeeld met andere organisaties  

 Centrum Ambulante Diensten vzw : kelderruimte op een multifunctionele manier inrichten en ter beschikking stellen van andere organisaties, uitbreiding en overkapping 
dakterras om er mensen te kunnen ontvangen, aankoop van fietsen voor verplaatsingen personeel. 

p. 8 en 21 “Kuumba (werkt) rond beeldvorming van de Afrikaanse gemeenschap”  
In dit Vlaams-Afrikaans huis worden o.a. taalcursussen Lingala en Swahili aangeboden. Graag kreeg ik een overzichtje van de kostprijs daarvan en het aantal deelnemers in 
2018 en 2019. Welke bijdrage moesten de deelnemers hiervoor betalen? 
2018:  

 2 modules Lingala voor beginners – 16 deelnemers 
 2 modules Swahili voor beginners – 28 deelnemers 
 2 modules Swahili voor gevorderden – 18 deelnemers 

2019:  
 3 modules Lingala voor beginners – 35 deelnemers 
 3 modules Swahili voor beginners – 33 deelnemers 
 1 module Swahili voor gevorderden – 8 deelnemers 

Elke module bestaat uit tien lessen.  
De deelnemers betalen 100 euro per module. Studenten krijgen 10% korting.   
p. 8 het Huis voor Gezondheid (werkt) rond cultuursensitieve zorg 
Graag kreeg ik hiervan concrete voorbeelden en kostprijs van deze projecten in 2018 en 2019 
Deelname aan stuurgroepen en werkgroepen rond CSZ: 
 Deelname aan Consortium/Reflectiegroep CSZ met tal van andere organisaties ( Bon vzw, Kenniscentrum, Minderhedenforum, Foyer vzw, CAW Brussel, CGGZ, VGC…), 

ongeveer 4 à 5 vergaderingen per jaar.  
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Doel: kennisuitwisseling, jaaractieplannen op vlak van CSZ afstemmen, eventueel organiseren van actie/inspiratiemoment, 2018 en 2019 
 Onderzoeksproject “Divers Eldery Care” van EHB: 

o Structurele deelname aan stuurgroep, 2018 en 2019 
o Samengewerkt aan congres “Diagnostiek bij ouderen met een migratieachtergrond”, 2018 
o Samengewerkt aan netwerkevent, 2019 
o Deelname slotevent, 2019 

Deelname aan studiedagen rond CSZ : 
 Studiedag “Mantelzorg heeft geen kleur”, 2018 
 Trefdag “CSZ in de residentiële ouderenzorg”, Kenniscentrum, 2019 
 Kick Off Superdiversiteit VGC, 2019 
 Studiedag “Werken in Superdiversiteit”,  VGC, 2019 

Andere acties van het Huis voor Gezondheid ikv CSZ: 
 Aspect van superdiversiteit in Brussel en CSZ openomen in workshop “Werken in Brussel” die elk jaar gegeven wordt tijdens jobbeurs georganiseerd door het Huis ism EHB 

en Odisee Brussel, 2018 en 2019 
 Workshop voor doelgroep Bon vzw in kader van hun maatschappelijk integratietraject (aandacht voor superdiversiteit Brussel en CSZ), 2018 en 2019 
 Promotie van vooropleiding “Cultuursensitief zorgambassadeur” van Eva Bxl vzw en Groep Intro (vooropleiding opgenomen in alle workshops + promotie op beurzen), 2019 
 Deelname aan socio-profit salon Vivo  (doel: meer instroom van mensen met migratieachtergrond in de social profit), 2019 
 Superdiversiteit en CSZ opgenomen in keuze thema’s en sprekers Stagestartavond jaarlijks georganiseerd door het Huis (gericht naar studenten zorgopleidingen om hen te 

motiveren  stage te lopen in Brussel) en tijdens presentatie bij de startdag voor de  klinische stages studenten geneeskunde VUB, 2018 en 2019 
 Inzetten van rolmodellen met migratieachtergrond tijdens inleefbezoeken in zorginstellingen, 2018 en 2019 
 i.k.v. kringondersteuning: In 2018 voor PzYnneke een event rond cultuursensitief werken (22 inschrijvingen) waarbij het Steunpunt Cultuursensitieve Zorg kwam spreken.  

Kostprijs: Dit zijn voornamelijk personeelskosten.  
p. 9 Ten slotte is er nood aan meer communicatie over de subsidielijn en haar projecten en een betere bekendmaking van de subsidielijn bij moeilijker bereikbare 
doelgroepen, zodat potentiele initiatieven die in de buik van de stad broeien, kunnen worden aangeboord.  
Kunt u daar enkele concrete voorbeelden van geven? 
De subsidielijn “Projecten voor Brussel” bereikt een aantal grote Nederlandstalige organisaties die jaarlijks een project indienen, bijvoorbeeld Boterhammen in het Park 
(Ancienne Belgique) en het Klarafestival (Festival van Vlaanderen).  
Naast die initiatieven van de grote spelers moeten we ook oog hebben voor projecten en ideeën van organisaties die minder vertrouwd zijn met de subsidiekanalen van de 
Vlaamse of andere overheden. In het onderzoek wordt het zo geformuleerd: “Door inclusiever te werken, kunnen ook jonge, nieuwe en andere organisaties meer aansluiting 
vinden bij de subsidielijn”. Wij streven ernaar de Vlaamse Gemeenschap op een relevante en actuele wijze aanwezig te laten zijn in de hoofdstad en wensen dus ook minder 
evidente en soms “verborgen” initiatieven in Brussel op te sporen en kansen te geven.  
Voorbeelden uit het recente verleden zijn de projecten CApiTAL en Road to Glory, die allebei in dit document aan bod komen, maar we kunnen ook verwijzen naar projecten 
zoals Debateville en WeLoveBXL. 
p. 14-15 Of Road to Glory, een nieuw project dat boks inzet om de meest kwetsbare jongeren opnieuw in zichzelf te laten geloven en hen in één ruk vormingen en coaching 
aanbiedt door vrijwilligers en ervaringsdeskundigen zodat ze hun weg kunnen vinden naar een opleiding of job.  
Graag kreeg ik daar wat toelichting bij en meteen de vraag of hier ook het veiligheidsaspect wordt meegenomen: worden geradicaliseerde jongeren hieruit weggefilterd? 
Het project Road to Glory sluit niemand uit.  
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De idee van Road to Glory is om jongeren te laten inzien dat ze in ons land veel kansen krijgen en dat we hen vanuit de Vlaamse overheid willen ondersteunen om (terug) iets 
van hun leven te maken. Jongeren die in dit project stappen, weten duidelijk hoe het project werkt, wat van hen verwacht wordt en wat de idealen/doelstellingen zijn. Het is 
de doelstelling van de projecthoudersom jongeren via een intense buddywerking duidelijk te maken dat ze deel blijven uitmaken van een positieve groep en op die wijze weer 
grond onder de voeten kunnen vinden. Waar nodig zal doorverwezen worden naar of samengewerkt met reguliere jeugdwerkorganisaties. 
p. 15 Daarnaast verstrekt het Steunpunt Taalwetwijzer informatie over het taalgebruik in consumentenzaken, gerechtszaken en het taalgebruik door de syndicus. Wat 
opvalt, is dat het aandeel van de vragen over Brussel-Hoofdstad beperkt blijft in vergelijking met het aandeel van de vragen over het Nederlandse taalgebied.  
Hierover kreeg ik graag wat meer toelichting 
In het werkjaar 2018-2019 registreerde het Steunpunt Taalwetwijzer in totaal 355 vragen, hiervan situeerden zich 49 vragen in het tweetalige gebied Brussel-Hoofdstad. 
Alhoewel het aantal vragen dat zich in tweetalige gebied Brussel-hoofdstad situeert de laatste jaren lichtjes leek te stijgen, blijft het aandeel van de vragen over tweetalige 
gebied Brussel-Hoofdstad beperkt in vergelijking met het Nederlandse taalgebied . 

Het Steunpunt Taalwetwijzer werd oorspronkelijk opgericht in het kader van de toepassing van de taalwetgeving in Brussel, en ressorteerde sinds de oprichting onder de 
minister bevoegd voor Brusselse aangelegenheden, dit niettegenstaande het feit dat al gauw bleek dat het merendeel van de vragen afkomstig waren uit het Nederlandstalig 
taalgebied. 

De taalwetwijzer ontvangt veel vragen van (Vlaamse) overheden en lokale besturen die vragen stellen over de taalwetgeving waaronder zij ressorteren, wat vaak het 
Nederlandse taalgebied is. Het thema bestuurszaken en het Nederlandse taalgebied sluiten verder ook nauw aan bij het werkveld van het Agentschap Binnenlands Bestuur, 
waarin de Taalwetwijzer is ingebed.  
Het Steunpunt Taalwetwijzer heeft evenwel geen juridische basis om de correcte naleving van de taalwetgeving af te dwingen, noch de mogelijkheid om zelf een onderzoek in 
te stellen, documenten op te vorderen of zelf actief op te treden. Burgers in het tweetalige gebied Brussel-Hoofdstad kunnen terecht bij andere instanties die wel een toezichts- 
of controlebevoegdheid hebben, zoals de vice-gouverneur. 

Gelet op bovenstaande zal het Steunpunt Taalwetwijzer een promotiecampagne voeren met duidelijke focus op Brussel. De bedoeling is om de zichtbaarheid van het Steunpunt 
Taalwetwijzer in Brussel te vergroten. 
p. 15 -16  OD 3.3: De naleving van de taalwetgeving opvolgen  
In uw  beleidsverklaring staat “Niet enkel de VG en de VGC moeten zorg dragen voor een goede Nederlandstalige dienstverlening, ook de andere Brusselse overheden 
moeten ertoe worden aangezet om de wettelijke verplichtingen na te leven.” Welk stappen heeft u op dat vlak gezet (bv naar de politie, gemeenten, Brusselse regering)? 
Het recente incident met twee meisjes en de politie van Anderlecht geeft alweer aan dat de taalwet al te vaak dode letter blijft. 
Ten gronde valt dit buiten de bevoegdheid van de Vlaamse Brussel minister. Het betreft federale wetgeving, die een bevoegdheid is van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 
De gemeentelijke voogdij is een regionale materie. In die zin is het dan ook het Brusselse Hoofdstedelijke gewest en de Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie (GGC) 
die daar verantwoordelijkheid nemen. 

De plaats van het Nederlands in Brussel is voor de Vlaamse Gemeenschap essentieel. Vanuit het Vlaamse Brusselbeleid zijn er enkele instrumenten om hierop in te zetten: 
 Het Huis van het Nederlands als prioritaire partner voor het voeren van een actief taalpromotie- en oefenbeleid in Brussel; 
 De financiering van Volwassenenonderwijs om de cursussen NT2 voor Brusselaars kosteloos aan te bieden; 
 Het taalbarometeronderzoek hetwelk de vinger aan de pols blijft houden inzake de kennis van het Nederlands in de hoofdstad; 
 Het Steunpunt Taalwetwijzer: zie voorgaande vraag. 
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p. 26 -  Toelichting bijstelling: terugdraaien eenmalige verhoging VEK voor VAK-ruiter Het VEK toegekend bij BA2020 voor de VAK-ruiter wordt terug verminderd.  
Kan dit even in mensentaal worden verduidelijkt? 
Op het Vlaams Brusselfonds is een zogenaamde VAK-ruiter van toepassing, die ervoor zorgt dat het niet aangewende vastleggingskrediet op het einde van het jaar overgedragen 
wordt naar het volgende jaar. Zo werd tussen 2019 en 2020 zo’n 1,9 miljoen euro VAK overgeheveld.  

Het betreft hier echter enkel vastleggingskredieten, en geen bijhorende vereffeningskredieten. Net als bij de reguliere, jaarlijkse kredieten worden de nodige 
vereffeningskredieten bijgesteld in functie van de vorderingen van de projecten waarvoor vastleggingen werden gedaan of waarvoor vastleggingen zullen gebeuren. Dit zorgt 
evenwel voor de ietwat verwarrende situatie dat vereffeningskredieten gelinkt aan de vastleggingskredieten die werden overgeheveld met de ruiter, ook aan de toelage 
worden toegevoegd. 

Gezien het nog niet zeker is hoeveel vastleggingskredieten via de ruiter zullen overgeheveld worden van 2020 naar 2021 – dat zullen we pas op het einde van het jaar weten 
– en hoeveel vereffeningskredieten er voor die vastleggingskredieten zal nodig zijn, werd zowel het in 2020 overgedragen VAK (enkel in de begroting) als het daarbij voorziene 
VEK (in toelage en begroting) weer in mindering gebracht. Bij Begrotingsaanpassing 2021 zullen we beter zicht hebben op het nieuwe overgedragen VAK van 2020 naar 2021 
en hoeveel VEK er hiervoor nodig is; deze kredieten zullen op dat moment worden ingeschreven in de begroting. 
N-VA-fractie 
1. In het kader van het relanceplan van de Vlaamse Regering zullen er tien miljoen euro aan investeringsmiddelen aan het Vlaams Brusselfonds toegevoegd worden. 
Kan u reeds aangeven welke prioriteiten & beleidsfocus zullen worden gehanteerd in de toewijzing van voornoemde investeringsmiddelen? 
Met de financiering van infrastructuurprojecten via het Vlaams Brusselfonds wens ik een hefboomfunctie te vervullen. Hierbij worden volgende aandachtspunten gehanteerd: 
 projecten moeten infrastructureel een meerwaarde hebben voor de buurt, multi-inzetbaar zijn en inspiratie bieden aan anderen; 
 geografisch wordt bijzondere aandacht besteed aan de wijken waar de meeste hiaten zijn; 
 financieel moet het budget bijdragen om andere partners mee te helpen het project te realiseren. 
 Daarbij wordt met een vernieuwende blik naar een veranderende stadspopulatie gekeken en programmatorische en sectorale vermenging gepromoot. 

2. subsidielijn “Projecten voor Brussel 
Kan u alle relevante documenten m.b.t. de evaluatie van deze subsidielijn aan de commissie bezorgen (eindverslag, bevraagde instellingen, algemene conclusies)? 
Kan u aangeven welke projecten via deze subsidielijn in 2020 ondersteund werden? Kan u eveneens aangeven welke ondersteuning via deze subsidielijn in 2021 reeds werd 
vastgelegd? Gelieve bij beide elementen het totaalbedrag per subsidie aan te geven. 
Het eindverslag en de algemene conclusies zijn beschikbaar op de website https://www.vlaanderen.be/brussel/participatief-traject-subsidielijn-deel-je-ideeen.  

Dit onderzoek werd begeleid door een academisch team van de Vrije Universiteit Brussel (Agogische Wetenschappen) en de Erasmushogeschool Brussel (Sociaal Werk). Alle 
organisaties die de laatste drie jaar een subsidieaanvraag binnen deze subsidielijn hebben ingediend werden uitgenodigd tot deelname: 1001 Valises, Aardvork, Action Zoo 
Humain , A.Kult.E, Alibi, AMVB, Ancienne Belgique, Architecture Workroom Brussels, Art2Work, Arty Farty Brussels, A Seat at the Table, Atelier 34zero Muzeum, BBJJA, 
Be.brusseleir, Belgisch Stripcentrum, BOT, Bral, Bronks, Brufeest, Brussels Art Days, Brussels Brecht Eislerkoor, Brussels by water, Brussels Ouderenplatform, Brusselse 
Museumraad, Brussels Studies Institute, BX Youth, City 3, Connexion , Cultureghem, Damaged Goods, Danscentrumjette, Davidsfonds, Debateville, De Batterie, De Vrienden 
van Brosella, Divers City, Festival van Vlaanderen, Filemon, FMDO, Foyer, GC De Kroon, GC De Platoo, Géopolis Brussels, Gezinsbond, Ghost, Gluon , Goodplanet Belgium, 
Growfunding, Hakuna, Het Neerhof, ICASD, Initia, Jazz Projects, Jeunes Boss Entertainment, Joods Museum van België, Korei, Kunstberg, KunstenFestivalDesArts, Kwa!, 
Labolobo, Lasso, Listen, Louis Paul Boonkring, MAD, MemoryLab, Metta Mind, Micromarché , Moody Blue Productions, Music Projects for Brussels, Muziekpublique, Nakhla, 
NATIONA(A)L, Odisee, Onderwijs voor Vrede, OPENDOEK, Palace, Passa Porta NL , Pey Mey diffusion, Polynikis, Poppunt, Positive Brussels , Q-O2 Werkplaats, Rekker, 
Scholengroep Brussel van het GO!, School zonder Racisme, Stapstad, Strip Turnhout, Theater van A tot Z, The Belgian Pride, TINT, ToekomstAtelierdelAvenir , Vluchtelingenwerk 
Vlaanderen, Volta, Vrienden van het Huizeke, WeLoveBXL, Wiels, Willemsfonds, Zig Zag, Zinneke, Zonder Handen. 
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Daarnaast was er medewerking van een aantal structurele partners en sectorale sleutelorganisaties zoals Muntpunt, BRUZZ, Demos, Pulse Transitienetwerk, Rainbow House 
en het Netwerk tegen Armoede. 

Op datum van 12 nov 2020 zijn de besliste en vastgelegde dossiers 2020 (voorlopig totaal 1.587.600 euro) : 

  
Omwille van de annaliteit van de begroting zijn er nog geen dossiers vastgelegd voor het budgettair jaar 2021. 
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3. De Brusselnorm wordt gemonitord aan de hand van recent cijfermateriaal en er is meer aandacht voor een brede toepassing van de Brusseltoets. Op ambtelijk niveau 
zijn er de werkzaamheden van de Gemengde Ambtelijke Commissie Brussel (GACB) en het jaarlijkse rapport.  
Kan u aangeven wanneer de volgende versie van het GACB-rapport zal gepubliceerd worden? 
De GACB komt samen op 30 november as. Dan zullen de gegevens van zowel de Brusselnorm als de Brusseltoets gefinaliseerd en geconsolideerd worden. Het rapport met de 
cijfergegevens voor de Brusselnorm 2018 en 2019 en de Brusseltoets 2019-2020 zal in het voorjaar gepubliceerd worden. 
4. Onderling overlegd meerjarenplan van de VGC 
Op welke manier werd de Vlaamse Regering en de Vlaamse Gemeenschap in zijn geheel reeds betrokken in de totstandkoming van het VGC-meerjarenplan? Werden er reeds 
bilaterale vergaderingen in dit kader gehouden? Zo ja, hoeveel en op welke bestuursniveaus? 
Het is een autonome keuze van de VGC om, naar analogie met de goede praktijk van de Vlaamse steden en gemeenten, een meerjarenplan op te maken voor het geheel van 
de werking van de VGC. De VGC is hiertoe wettelijk niet verplicht. Er zijn ook geen wettelijke verplichtingen rond betrokkenheid van de Vlaamse overheid of de Brusselminister. 
Aangezien het strategisch meerjarenplan het geheel van de werking van de VGC zal omvatten, zullen ook de Vlaamse beleidsplannen en sectordecreten zoveel mogelijk 
verwerkt worden. Voor die luiken is de VGC op een evidente manier in gesprek met de Vlaamse overheid en zijn er bilaterale gesprekken met de bevoegde Vlaamse ministers. 
De VGC voorziet de indiening van haar meerjarenplan bij de Vlaamse Overheid in december. 
5. Vlaams Brusselfonds 
Kan u aangeven welke projecten met financiële middelen uit het VBF in 2020 ondersteund werden? Kan u eveneens aangeven welke ondersteuning uit het VBF in 2021 reeds 
werd vastgelegd? Gelieve bij beide elementen het totaalbedrag per subsidie aan te geven. Welke prioriteiten 
2020: zie bovenstaand (eerste vraag) 
2021: De tabel hieronder vermeldt de geplande uitgaven voor 2021 die momenteel gekend zijn en die vooral het vermogensrechtelijke beheer van de gebouwen van Muntpunt 

en het Huis van het Nederlands Brussel betreffen. De werkingssubsidies aan ‘VK concerts’, ‘Brussel Behoort ons Toe’ en ‘iMal’ worden ook in 2021 toegekend. 

 
In het kader van de relancemaatregelen kende de Vlaamse Regering bijkomend 10 miljoen € toe aan het VBF. Een plan van aanpak wordt uitgewerkt. 



Technische vragen als bijlage van de bespreking BBT BO2021 Brussel in commissie Brussel van 18 november 2020 

 
10 

6. Beheersovereenkomsten met de strategische partners 
Kan u een stand van zaken geven m.b.t. de totstandkoming van alle te vernieuwen beheersovereenkomsten met strategische partners? Gelieve per instelling de tijdslijn weer 
te geven, alsook de huidige situatie 
We streven ernaar om al de overeenkomsten voor de periode 2021-2025 met de tien strategische partners af te sluiten voor 1 januari 2021. We zitten op schema om die timing 
te halen.  
 In zes van de tien gevallen gaat het om tweepartijenovereenkomsten tussen de Vlaamse Gemeenschap en de betreffende organisatie: Brik, BRIO, Brukselbinnenstebuiten, 

Kenniscentrum Welzijn, Wonen, Zorg, Kuumba en Studio Globo. De meerjarenplannen en convenanten zijn in de laatste fase van de opmaak.  
 Bij het Huis voor Gezondheid zal er een driepartijenovereenkomst worden afgesloten tussen de Vlaamse Gemeenschap, de VGC en de organisatie. De definitieve versie 

van het meerjarenplan en de convenant zijn in opmaak.  
 Bij het Huis van het Nederlands Brussel zal er worden gewerkt met twee documenten. Enerzijds wordt er een beheersovereenkomst afgesloten tussen vier partijen, 

namelijk de Vlaamse Gemeenschap-Brussel, de Vlaamse Gemeenschap-Integratie en Inburgering, de VGC en de organisatie. Daarnaast wordt er op basis van het 
meerjarenplan een bilaterale samenwerkingsovereenkomst afgesloten tussen de Vlaamse Gemeenschap-Brussel en de organisatie die enkel betrekking heeft op de luiken 
die ons aanbelangen (algemene werking en taalpromotie). Al die documenten zitten in de laatste fase van de opmaak. 

 Bij BRUZZ en Muntpunt wordt er een driepartijenovereenkomst afgesloten tussen de Vlaamse Gemeenschap, de VGC en de organisatie. De definitieve versie van de 
meerjarenplannen en van de convenanten zitten in de laatste rechte lijn. In deze beide gevallen worden de overeenkomsten ter goedkeuring voorgelegd aan de Vlaamse 
Regering. 

7. een vormingsaanbod inzake diversiteit en cultuursensitieve zorg van Kenniscentrum WWZ 
Kan u aangeven welke elementen dit vormingsaanbod inhoudt? Welke definitie en invulling wordt aan het concept ‘cultuursensitief’ inzake zorgverlening concreet gegeven? 
Cultuursensitiviteit wordt benaderd als de sensitiviteit die men aan de dag legt voor de culturele achtergrond van mensen, met als gegeven dat de zorg vandaag niet 
cultuurneutraal is, maar integendeel al cultuursensitief is voor de dominante cultuur, alleen niet voor de minderheidsculturen. Hierbij is belangrijk mee te nemen dat zorg op 
maat ook een cultuursensitieve insteek vereist.  

Onderstaand een fiche met het vormingsaanbod van het Kenniscentrum WWZ.  De meeste van deze vormingen werden ontwikkeld met andere partners.  
De eerdere versie van deze fiche werd vorig jaar opgesteld op vraag van Hendrik Van de Bussche van de Vlaamse overheid die een inventaris heeft opgemaakt van het 
aanbod van alle organisaties die met cultuursensitieve zorg bezig zijn. Dit was naar aanleiding van de werkgroep die samenwerkt rond de verdere verspreiding van de VIVO-
tool ‘Bouwen aan cultuursensitieve zorg’. Aan de toenmalige fiche werd de begeleiding van de woonzorgcentra toegevoegd. Deze vorming cultuursensitieve zorg bouwt 
verder op de ervaringen van het leertraject ‘cultuursensitieve zorg in de woonzorgcentra’ dat het Kenniscentrum WWZ in opdracht van de Vlaamse overheid doorliep met 
3 Vlaams erkende woonzorgcentra, samen met experte Saloua Berdai van de Karel de Grote Hogeschool.  

Vorming  KOTOSA 
Inhoud en deelaspecten (mogelijkheid om dit op te 
delen) 

De film vertelt over Brusselse senioren met Afrikaanse roots die elkaar kennen via de zelforganisatie De 
Mangoboom in Bloei. Wat betekent het om zorg te moeten krijgen in een totaal andere context dan waar je 
ooit geboren en getogen bent? Wat denken zorgverstrekkers van Afrikaanse afkomst daar zelf van? Deze en 
andere vragen maken van Kotosa een kritische documentaire met een universele boodschap over zorg in de 
21ste eeuw.  
De film ‘Kotosa’ wordt opgesplitst in 3 fragmenten. Aan elk fragment wordt een vraag gekoppeld en volgt 
een discussie aan de hand van deze vraag.  
De vragen gaan over  
1) nabijheid vs afstand hulpverlener 
2) pistes om ouderen met migratieachtergrond beter te bereiken 
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3) racisme en discriminatie 

Doelstelling en methodiek Sensibilisering over de thema’s cultuursensitieve zorg, racisme en discriminatie in de zorg.  
De film duurt 20 minuten en vormt de aanzet voor een interactief dialoog als educatief pakket. 

Doelgroep (eventueel maximale grootte van de groep) Woonzorgcentra, thuiszorgorganisaties, hogescholen, universiteiten, … 
Groepen van maximaal 30 personen. 

Vorming INTERSECTIONS: kruispuntdenken in de praktijk    (ism BON Agentschap Integratie en Inburgering) 
Inhoud en deelaspecten (mogelijkheid om dit op te 
delen) 

in 3 halve dagen leer je hoe verschillende dimensies op elkaar inspelen en uitsluiting en discriminatie kunnen 
versterken. Aan de hand van het kruispuntdenken-model  leer je kritisch kijken naar je eigen referentiekader 
en leer je blinde vlekken te herkennen. We gaan in op privileges en uitsluitingsmechanismen en leren aan de 
hand van concrete casussen en methodieken hoe je het kruispuntdenken kunt toepassen in je werkpraktijk. 
DAG 1 eigen referentiekader, identiteit en kruispunten verkennen (3,5 uur) 
DAG 2 kruispuntdenken op maatschappelijk niveau (3,5 uur) 
DAG 3 Kruispuntdenken in mijn werk en organisatie (3,5 uur) 

Doelstelling en methodiek Kruispuntdenken leren toepassen in de praktijk 
Doelgroep (eventueel maximale grootte van de groep) De vorming worddt 1 maal per jaar in open aanbod, maar is ook te boeken op maat als organisatie:  

organisaties in welzijn- en zorgsector. (Voor BON ook cultuur, onderwijs en tewerkstellingssector) 
Tool (en begeleiding ) – Meetladder diversiteit 
Inhoud en deelaspecten (mogelijkheid om dit op te 
delen) 

De Meetladder diversiteit is een reflectietool die je helpt te onderzoeken in welke mate jouw project of actie 
rekening houdt met diversiteit. Heb je voldoende aandacht voor personen die vergeten of uitgesloten 
worden op basis van hun geslacht, gender, seksuele oriëntatie, huidskleur, migratieachtergrond, leeftijd, 
religie, gezondheid, handicap of een combinatie van meerdere factoren? 
De tool bevat een heleboel suggesties, daarnaast kun je je eigen ideeën aanvullen.  
De tool kan zelfstandig gebruikt worden of er kan begeleiding aangevraagd worden. 

Doelstelling en methodiek Testen of projecten en acties voldoende rekening houden met diversiteit.  
Doelgroep (eventueel maximale grootte van de groep) Organisaties alle sectoren 
Tool (en intervisiebegeleiding ) – Persona-methodiek 
Inhoud en deelaspecten (mogelijkheid om dit op te 
delen) 

Maak kennis met Dimitri, Omar, Youssef, Ariana en de anderen. Zij vertellen ons hun verhaal en geven zo 
een stem aan de veelheid aan gebruikers van welzijn en zorg. Ze dagen ons uit om naast maatschappelijke 
discussies, cijfers en de zoektocht naar inspirerende praktijken, ook steeds de Brusselaar als mens in al zijn 
eigenheid en diversiteit in beeld te houden. 
Deze vijftien persona zijn fictieve personages, maar uit het leven gegrepen. We baseerden ons hiervoor op 
de getuigenissen uit de focusgroepen, de ervaringen van hulpverleners en de omgevingsanalyse en 
sociodemografische kenmerken van de Brusselse bevolking. De persona kan je als methodiek gebruiken. 
Bijvoorbeeld om het eigen zorgbeleid af te toetsen, kritisch te reflecteren en voorbij de evidenties te kijken, 
of om na te gaan hoe toegankelijk uw organisatie is voor deze persoon. 

Doelstelling en methodiek De persona kan je als methodiek gebruiken. Doelstellingen :  
- het eigen zorgbeleid af te toetsen,  
- kritisch te reflecteren en leren voorbij de evidenties te kijken,  



Technische vragen als bijlage van de bespreking BBT BO2021 Brussel in commissie Brussel van 18 november 2020 

 
12 

- de toegankelijkheid van de organisatie in beeld brengen. Door met een levendige case te bekijken 
of een persoon wel echt verder geholpen kan worden binnen de organisatie worden drempels in 
beeld gebracht en kan vervolgens gewerkt worden aan deze drempels.  

De organisatie kan hier zelfstandig mee aan de slag of intervisiebegeleiding aanvragen. 
Doelgroep (eventueel maximale grootte van de groep) Organisaties – zorg- en welzijnssector  
Begeleidingstraject en adviesverlening op maat  – Cultuursensitieve zorg in de woonzorgcentra (onder voorbehoud financiering) 
Inhoud en deelaspecten (mogelijkheid om dit op te 
delen) 

In opvolging van het leertraject cultuursensitieve zorg (CSZ) dat van 2018-2020 plaatsvond met 3 Vlaamse 
woonzorgcentra (WZC) willen we opnieuw een coachingstraject organiseren voor andere Vlaamse en 
Brusselse WZC. Dit kan enkel aangeboden worden mits betaling door deelnemende woonzorgcentra en/of 
koepels / zorggroepen en/of extra subsidie. Verder stellen we onze expertise aangaande cultuursensitieve 
zorg in de woonzorgcentra ter beschikking voor gerichte adviesverlening op maat.  

Doelstelling en methodiek Doelstelling: woonzorgcentra ondersteunen in hun weg naar een meer culuursensitieve zorgorganisatie.  
Methodiek: 
Twee mogelijkheden : 

- Indien interesse en mits financiële bijdrage: aanbieden van een 2-jarig traject bestaande uit 3 maal 
een uitwisselingsmoment waarbij de deelnemende woonzorgcentra elkaar inspireren en 3 maal een 
vormingsmoment over thema’s gelinkt aan cultuursensitieve zorg die voorvloeien uit de 
uitwisselingsmomenten (bvb. diversiteitsbeleid, omgaan met racisme, divers personeel ….) (vanaf 
najaar 2021). 

- Adviesverlening  en coaching op maat aan woonzorgcentra aangaande cultuursensitieve zorg 
Doelgroep (eventueel maximale grootte van de groep) Organisaties zorgsector  

 

8. Muntpunt 
Welke KPI’s werden i.k.v. de nieuwe samenwerkingsovereenkomst afgesproken en op welke manier wordt de financiering aan het bereiken van deze indicatoren gekoppeld 
(gelet op Vlaams RA) 
De financiering van Muntpunt kadert in de uitvoering van de af te sluiten samenwerkingsovereenkomst tussen Muntpunt, de Vlaamse Gemeenschap en de VGC en het 
meerjarenbeleidsplan 2021-2025. Er is geen rechtstreekse koppeling van het bereiken van KPI’s en de financiering. Dit is ook niet aan de orde bij andere Eva’s.  
Zoals in voorgaande vraag over de beheersovereenkosmten aangegeven, wordt momenteel de laatste hand gelegd aan de beheersovereenkomst met Muntpunt. Het is dus te 
vroeg om over de inhoud ervan te communiceren. Ik wil u wel al meegeven dat volgende drie elementen voor mij van belang zijn: 

 publieksbereik:  
 tevredenheid publiek:  
 de netwerkrol van Muntpunt 
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9. Brik 
Kan u een overzicht geven van de verschillende activiteiten en concrete ondersteuning die Brik aan Brusselse studenten levert? Hoeveel bedroeg de subsidie voor Brik in 2020 
en op welke ondersteuning kan Brik binnen het begrotingskader 2021 rekenen? Gelieve hierbij een overzicht te geven van de activiteiten en dienstverlening, alsook een 
overzicht van de kosten per deeldomein 
Op welke manier staat Brik vandaag in contact met de regionale en lokale Brusselse overheden? Op welke manier(en) behartigt Brik als vertegenwoordiger van de Vlaams-
Brusselse studenten de belangen t.a.v. voornoemde overheden? Welke structurele samenwerkingen zijn zowel in dit kader als met eventuele andere (onderwijs)partners in 
voege? 
Het jaarverslag 2020 is nog in voorbereiding en wordt eind maart 2021 verwacht, tezamen met het financieel jaarverslag 2020. Daarbij zet(te) de coronacrisis de werking van 
Brik in 2020 op z’n kop, waarbij de organisatie schakelt in haar aanbod en communicatie om de Brusselse studenten aan het Nederlandstalig hoger onderwijs zo goed mogelijk 
te ondersteunen. Voor het volledige definitieve overzicht verwijs ik door naar het aankomend jaarverslag.  
Niet-exhaustieve lijst van activiteiten en ondersteuning gerapporteerd door BRIK: 
1. Huisvesting 

1.1. In eigen beheer 
In september 2020 verhuurt Brik 304 wooneenheden in eigen beheer, gericht op verschillende doelgroepen (met een kostprijs tussen 270 en 760 euro per student) 

1.2. Frontwerking  
Zavelput 20 is het Open Huis van Brik waar studenten welkom zijn. De frontdesk werkt als onthaal- en infopunt voor studenten. In 2020 bleef de frontdesk van Brik 
steeds bereikbaar voor studenten.  

1.3. Brik helpt (toekomstige) studenten op weg in hun zoektocht naar huisvesting in Brussel onder meer door een onthaalbeleid, Open Kotdagen, Kottours en de kotzoeker 
My Kot. 

2. Communicatie & events 
2.1. Infodagen (digitaal) 

De fysieke infodagen werden omwille van Corona afgelast. Brik zette in op een online alternatief onder meer via een webpagina met nieuwe video’s 
(https://brik.be/welkom-in-brussel/). Deze pagina wordt door verschillende partners opgenomen op hun eigen websites en binnen de communicatielijnen. 

2.2. MyKot 
MyKot is de kotzoeker van Brik (in samenwerking met Platforme Logement Etudiant), met 3873 goedgekeurde units (zowel studentenkamers als studio’s – voor 
brik.mykot.be). In 2020 wordt de database geactualiseerd.  

2.3. Brussel Brast 
De coronacrisis noopt Brik ertoe om het klassieke studentenfestival Brussel Brost te annuleren in augustus. Op 7 september kondigt Brik een alternatief aan: ‘Brussel 
Brast - Free Student Dinners’. Studenten kunnen, in beperkte kring, genieten van gratis eten en drinken op 10 unieke locaties in de stad. Brussel Brast vindt plaats op 
donderdag 1 oktober. 
Finaal klokt Brussel Brast af op 2244 inschrijvingen voor de wedstrijd en 280 plaatsen aan tafel.  

2.4. Brik Study Spaces 
Tijdens elke blok- en examenperiode opent Brik, i.s.m. VGC en Brusselse organisaties, ruimtes waar studenten in stilte kunnen komen studeren. Sinds de coronacrisis, 
is het moeilijker geworden om voldoende plaatsen te voorzien (vanwege ‘social distancing’). 

2.5. Pop-up Study Space 
De beperkte sluiting van campussen en bibliotheken maakte het voor veel studenten moeilijk om een rustige werkplek te vinden. Op 5 oktober opende Brik een Pop-
Up Study Space in het centrum van Brussel. De nieuwe ruimte biedt plaats aan 50 studenten/dag. 
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2.6. Social media 
In 2020 werkt Brik volgens een strategisch plan voor de sociale mediakanalen Facebook en Instagram. Brik bereidt elke maand een contentplan voor. Brik ontwikkelt 
kwalitatieve content, volgens een efficiënte tijdsinvestering. 

2.7. Plan Brik 
Het coronavirus zorgde ervoor dat de start van het academiejaar er anders uit zag voor de studenten. 
Daarom lanceerde Brik ‘Plan Brik’, waarbij er elke week 3 activiteiten werden georganiseerd. Dit waren workshops, evenementen en stadsverkenningen. 

2.8. Brusseleir 
In 2019 werd er een nieuwe versie van het spel ‘Brusseleir’ ontwikkeld, dat in 2020 voor de eerste keer werd gespeeld. De nieuwe versie van het spel is laagdrempelig 
en past in de leefwereld van 15 tot 18-jarigen. Met een kaart en smartphone in de hand trekken leerlingen van de 3de graad secundair onderwijs Brussel in voor een 
online spel in de ‘offline’ wereld. 

2.9. Gidsen  
Studentengids Brussel 

De Studentengids Brussel geeft toekomstige studenten specifieke informatie over studeren in Brussel. De gids bevat een overzicht van de verschillende 
Nederlandstalige instellingen met hun opleidingen, maar ook praktische informatie over het studentenleven, op kot gaan, mobiliteit en Brussel. 

Student Guide Brussels 
De Student Guide Brussels lost heel wat praktische vragen op die internationale studenten hebben wanneer arriveren in Brussel. Deze gids biedt naast algemene 
informatie over Brussel ook tips over het afsluiten van een studentvriendelijk gsm-abonnement, het openen van een bankrekening of huisvesting. 

2.10. Campagnes 
Brik promoot via haar campagnes Brussel als studentenstad. In 2020 wordt de nieuwe YouTubereeks ‘Blind Gestudeerd’ opgenomen. Daarnaast wordt er ook een 
podcastreeks ‘Hoe overleef ik Brussel op 20 euro?’ geproduceerd, die in december via een radio- en Spotifycampagne zal verspreid worden. 

2.11. Onderzoek internationale studenten 
Brik laat een onderzoek uitvoeren naar bij internationale studenten over hun beleving van Brussel als studentenstad. De definitieve resultaten van dit onderzoek, 
uitgevoerd door het Brussels Studies Institute, worden in januari 2021 verwacht. 

2.12. Werkgroepen 
Binnen Brik zijn er werkgroepen studentenwerking, internationalisering, communicatie en welzijn actief. Binnen deze werkgroepen werken de partnerinstellingen 
samen en worden gezamenlijke acties ontwikkeld. 

De toegekende subsidie vanuit de Vlaamse Overheid 2020: 1.747.000 euro + 249.322 euro Noodfonds 
 Na budgetcontrole: 

 
Het verlies aan huurinkomsten loopt verder op in het tweede semester ten gevolge een lagere bezettingsgraad en de verstrenging van de veiligheidsmaatregelen n.a.v. 
de tweede golf. 
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In 2021 wordt 1.747.000 euro subsidies voorzien. 

Contact met regionale en lokale Brusselse overheden: 
 Sinds 2020 heeft de cel ‘studentenleven’ binnen Perspective.Brussels een eigen meerjarenplan en budget, via de gewestelijke bevoegdheid ‘studentenaangelegenheden’. 

Het Nederlandstalige en Franstalige hoger onderwijs werken binnen het ‘expertisecomité van de cel studentenleven gezamenlijk rond gemeenschappelijke uitdagingen 
binnen het hoger onderwijs.  

 Brik werkt met haar Franstalige zusterorganisatie Platforme Logement Etudiant samen voor de kotzoeker Mykot.be. 
 In 2020 ontving Brik een subsidie van stad Brussel voor de uitwerking van een nieuw project: Nederlands voor Brusselse ketjes. Studenten aan het Nederlandstalig hoger 

onderwijs laten, via workshops op maat, de ketjes van de jeugdhuizen van Bravvo vzw kennis maken met het Nederlands. Op deze manier wordt de zin om Nederlands te 
gebruiken aangemoedigd en de kennis verscherpt. 

 Brik werkt sinds 2020 samen met Actiris, om binnen het Brusselse Beroepenpunt jongeren de weg te tonen naar het Nederlandstalig hoger onderwijs. Dit in samenwerking 
met Tracé Brussel. 

10. Deelname vergaderingen VGC-en GGC-College 
Hoeveel vergaderingen van het GGC en VGC-college vonden er plaats sinds de start van uw ministersambt?  
Hoeveel vergaderingen van het GGC en VGC-college woonde de minister sinds de start van zijn ministersambt bij?  
Ontving de minister voor beide vergaderingen sinds de start van zijn ministerambt steeds een uitnodiging om deze bij te wonen? Indien niet, gelieve mee te delen van welke 
vergaderingen hij geen uitnodiging ontving.  
Bracht de minister steeds verslag uit van deze vergaderingen aan de Vlaamse Regering? Graag een overzicht van de momenten waarop hij dit deed en een kopie van deze 
verslagen. 
Sinds de start van mijn ministerambt  

 vonden er 38 vergaderingen VGC-college en 56 vergaderingen GGC-college plaats 
 was ik aanwezig op alle vergaderingen VGC-college, maar was nog niet aanwezig op een vergadering van het GGC-college 

Ik ontving een uitnodiging van alle vergaderingen VGC-college en ontving alle ontwerpagenda’s en verslagen van de 47 recentste vergaderingen GGC-college. 
In aanvulling van de vergaderingen GGC-college wens ik te verduidelijken: 

Om mijn opdracht als raadgevende stem op de vergaderingen van de GGC succesvol en efficiënt in te vullen, is het een eerste belangrijke stap geweest om de verschillende 
betrokken ministers bilateraal te zien, in het belang van overleg en samenwerking, en dat uiteraard met respect voor elkaars bevoegdheden. 

Met Minister-President Rudi Vervoort werd afgesproken dat alle agenda’s en verslagen van het Verenigd College van de GGC aan mijn kabinet worden overgemaakt. Ik 
plan, samen met minister Glatigny van de Franse Gemeenschap, op systematische wijze – bijvoorbeeld drie keer per jaar – te kunnen deelnemen aan de vergaderingen 
van het college en, met het oog op een gezamenlijke agenda, aan de voorbereiding ervan. 

 
 


